
ZAPISNIK 

s pete sjednice Školskog odbora Srednje škole Blato održane 12. rujna 2017. godine u 20 sati u 

prostorijama škole. 

Nazočni:                                                                                                                                                                                                                                               

Ante Žuvela                                                                              

Marino Sardelić                                                                                                                                                                                                                

Borka Petković 

Tončica Farac 

Tonči Andrijić 

Ivana Anić 

Jure Cetinić 

 

Sjednici su nazočni ravnatelj i tajnica škole kao zapisničar. Nakon što je predsjednik Školskog odbora 

konstatirao da je nazočna natpolovična većina  članova Školskog odbora tj. svi članovi Školskog odbora, 

prešlo se na raspravu. Predložen je sljedeći Dnevni red: 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s druge sjednice 

2. Izbor kandidata za popunu radnih mjesta 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.1/ Zapisnik je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.2/ Ravnatelj je nazočne upoznao s molbama koje su prispjele na natječaj. Ukupno su došle 4 molbe, 1 

molba ne udovoljava uvjetima natječaja, Danijel Škopec upravni pravnik, a ostale tri molbe udovoljavaju 

uvjetima, Maja Gavranić i Marija Sardelić iz Blata, te Luka Kuveždić iz Osijeka. Ravnatelj je pročitao 

životopise triju kandidata te predložio Školskom odboru na suglasnost zapošljavanje Maje Gavranić 

prof.filozofije, za satove filozofije,logike i etike na pola radnog vremena određeno, do povratka djelatnice 

s porodnog dopusta i Marije Sardelić, prof.sociologije za satove politike i gospodarstva i sociologije na 



pola radnog vremena određeno, do povratka djelatnice s porodnog dopusta. Nakon kraće rasprave 

Školski odbor je jednoglasno prihvatio prijedlog ravnatelja. 

Ravnatelj je izvijestio nazočne o protekloj ekskurziji, na kojoj nije bilo većih problema i svi su se učenici i 

nastavnici vratili zadovoljni. 

Poslat je zahtjev Ministarstvu za suglasnost prekovremenih sati trećeg razreda strojobravara, zaduženja 

za nastavnike su podijeljena, izrađuje se kurikulum i godišnji plan i program koji treba biti gotov do 30. 

rujna. Započinje dodatna nastava za maturante u obliku priprema za državnu maturu iz predmeta: 

matematike, engleskog i hrvatskog jezika, te za treći razred gimnazije iz matematike. Pripreme su 

besplatne i odvijati će se prema rasporedu pojedinih nastavnika.  

Nakon kraće rasprave sjednica je završila u 20 h i 45 min.  

 

Predsjednik Školskog odbora:                                                                              Zapisničar:                                          

Ante Žuvela, prof.                                                                                                 Marela Donjerković, prof.     


